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1. Opfølgning på vores fælles møde mellem Hee og Tim Skolebestyrelser 

Overordnet handler mødet jo om samarbejdet mellem Hee og Tim. 

• Der er nu lavet en samarbejdsaftale omkring venskabsklasser mv. med Tim skole. Jeg 
præsenterer den lige kort. 
Vi gennemgik den kort og den blev godkendt. Anders sender den tilbage til Tim. 
 

2. Meddelelser fra: 

• Elevråd – Intet nyt 

• Formand – Intet nyt 

• Skoleleder 

a. Hvad betyder den nye aftale omkring folkeskolen FKP- Folkeskolens kvalitets 

program– Kort gennemgang med den officielle PP, der viser hvad der skal ske i 2024, 

2025 ect. 

Vi gennemgik den kort. Der er ikke så meget, der får effekt fra kommende skoleår og vi 

ved ikke noget om, hvor vi evt. ser noget omkring de økonomiske tiltag i forhold til 

planen.  

b. Status på skoleåret – Skoleplanen er ok, fagfordelingen er plads, opgaveoversigter er 

plads. Der er ved at blive lagt skema. Anders har taget hjemmearbejdsdag på tirsdag 

mhb. på at få lagt skemaet. 

c. Tina er igen tilbage i Hee. Nu hver onsdag formiddag. 

d. Line er, som der orienteret om fortsat delvist sygemeldt. Vi har sammen 

prioriteret, at det skulle være det fælles bestyrelsesmøde, hun bruge tid på, foruden at 

komme rundt til personalet og i de to børnehuse. Orientering. 

• SFO – Jubii – vi har haft flyttedag og nu er SFO endelig tilbage i Papegøjen.  Der bliver gjort 
ekstra rent i weekenden, men alle ting er/bliver flyttet på plads i dag og skulle der mangle 
lidt, så når vi det mandag. Orientering. 

• Medarbejdere – Thyra er på fuld tid fra uge 16, hvor hun dog afvikler erstatningsferie, 
pga. hendes sygemelding gik ud over vinterferien. Så fra uge17 er hun tilbage. 
Vi har flere medarbejdere, der skal afvikle 6. feriedage og omlagt tid, i de kommende uger, 
men Signe vil gå ind som vikar i de fleste af timerne, resten samlæses eller læses af vi 
andre. Orientering. 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde - Fælles med Børnehusene kl. 19.00 -20.00 
Mødedato 

Torsdag d. 11.04. 2024 
 
Mødetid 

Kl. 18.00 – 21.00 
Mødested 

Hee skole personalerum – samt mødelokale eller bibliotek 
Deltagere 

 
Bemærkninger 

Anders sørger for smørrebrød til at starte op på 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

• Støtteforening  - Støtte til at Børnebroen Hee-No deltager i Hee går til filmen. 3500,-
kr – Det, synes de, ville være en god ide. 
 

3. Økonomi – Ikke noget nyt siden sidst. Vi får en lidt større udgift vedr. overligger til 
gruppegyngen på 12.000,-kr, da den skal skiftes pga. råd jf. legepladseftersynet, og vi kan 
ikke selv gøre det. Er det noget, vi kan spørge støtteforeningen om støtte til? Det, synes de, 
ville være en god ide. 

 
4. Oplæg til det fælles bestyrelsesmøde i Børnebroen Hee-No. Snak i bestyrelsen om, 

hvad vi gerne vil snakke med forældrebestyrelserne om på det fælles møde. Ca. 18.50 
 

Forslag om at drøfte:  
• Hvordan påvirker vi forældrene i børnehusene til at de skal vælge Hee skole. 

i. Forslag om en fælles facebookside for børnebroen – obs at den skal have nogle 
tovholdere, så der kommer liv på den – kan udfordres lidt på billedsiden, pga. 
GDPR, mv.  men det må vi arbejde på  

ii. Forslag om at der laves indlæg til den infofolder der er i børnehusene om hvilke 
muligheder vi tilbyder i Børnebroen i forhold til skole mv. Evt. selvstændig 
folder for skole. 

iii. Hee går til filmen – med dronefilm mv. kan også være med til at sætte fokus på 
det. 

iv. Generelt ønske om mere synlighed i børnehuset i No set i forhold til Skolen – jf. 
det vi tidligere har snakket om at bruge området i No til udflugtsturer mv.  

v. Vi følger op på det og kom gerne med ideer. 
 

• Forslag om en fælles kulturdag – event til foråret 2025 – med fokus på et kulturmøde 
på tværs af hele Børnebroen og koblet op på en emneuge i skoleregi for at forberede 
den. Generelt opbakning til at vi forsøger at lave et fælles Børnebro arrangement på det 
grundlag. 

 
5. Fælles bestyrelsesmøde med Børnehusene kl. 19.00 – 20.00  
 

• Projekt venne-vigtig – en fælles indsats i hele børnebroen Hee-No 
• Line kom med et oplæg og efterfølgende var der snak i mindre grupper om det. Positiv 

respons. Opfordring til at vi drøfter det i bestyrelserne på vores næste møde og at 
Anders og Line samler op på disse drøftelser. 

• Gensidig orientering og snak om Børnebroen Hee-No. 
Se punkter oven for. 

 
6. Skolebestyrelsesvalg 2024 – hvordan hverver vi nye bestyrelsesmedlemmer – Oplæg til 

proces samt datoer. Vi ændrede mødetidspunkt for opstillingsmødet til kl. 17.00 -18.00, 

da mødet ligger på den dag, vi har Åben Miniby og så er folk her jo i forvejen. Anders ændre 

på opslag v. døre og på Aula, samt oplyser på aula i fredagsbrev at tidspunktet er blevet 

ændret. 

Der hænges opslag op ved dørene på mandag og laves opslag på aula. 

 

7. Fast punkt fra Skolebestyrelsens årshjul. (der er lidt ekstra, fordi vi har udskudt til 

dette forlængede møde) I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad 

der var af tanker bag ordene.  Vi udskød dette til den ny bestyrelse var konstitueret. 

• Forslag om at bestyrelsesmedlemmerne på skift fremlægger de forskellige principper. 

De principper, der er på for resten af perioden frem til sommerferien, er: 



 

  

• April: 

• Årshjul for skolebestyrelsen – hvem vil gerne stå for denne. Vi gennemgik den og 

tilrettede lidt. 

• MIB – vedr. SFO – revideres hver 2. år.  Det er Line N. S. der står for MIB vedr. SFO – 

skal evt. skydes til maj, da Line jo vil have bestyrelsesmøde med egen 

forældrebestyrelse også.  

• Maj: 

• Hee skoles princip for forældremøder 

• Hee skoles princip for forældrenes deltagelse i skolens liv 

 

8. Andet orientering: 

• Vi laver affaldsindsamling i Hee og No d. 26. april inden konfirmationen. 

• Vi har måtte rykke lidt rundt på vores kalenderaftaler, pga. emneugen faldt 

sammen med at 4. kl. skulle til Brejninggaard, så det har give lidt bøvl. 

• Vi har skolefoto d. 30. og inviterer som sidst alle de kommende børnehaveklasser 

med til det, da vi så har deres billeder til buskort mv. klar inden sommerferien og 

det er ret smart. 

• Diverse ombygninger pga. brandtilsyn – 

• Fx vedr. kopimaskine, branddøre ect.  

• Redskabsrum i idræt? Ikke afklaret endnu. 

• Øvrige bygge – istandsættelsesplaner –  

• nye vinduer i syd v. hovedbygningen 2.-0. kl. fløj 

• Omfugning af bygningerne 

• Nyt gulv i biblioteket  

• Det meste laves i sommerferien for ikke at forstyrre undervisningen. Håber vi! 

 

9. Evt.  

 


